
 
 

ÅRSRAPPORT FRA FISKEUTVALGET FOR 2022. 

 

Utvalget har bestått av Jan-Folke Andersson, Magne Stenbrenden og John S 

Bjerke. 

 

Det har vært minimal virksomhet i fiskeutvalget med unntak av litt 

tynningsfiske i Kalmovannet, uten stor betydning. 

 

Leder har vært i kontakt med fylkessekretær i VJFF. 

Sjøørretveileder Tore Kjørholt kommer gjerne en tur til SJFF for å prate litt om 

tilrettelegging for gytebekker. 

 

Vi foreslår en egen temakveld for dette som tas inn i årsplan for 2023. 

 

 
 

 

 

 

 

 

Med hilsen 

For Fiskeutvalget i SJFF 

Jan-Folke A 

 

 


